
              
 

   
   

 

 
  

 

Vragen ten behoeve van het vragenhalfuurtje van 16 maart 2017 

 

 

Onderwerp: Aandelenpakket Eneco  

 

 

Voorzitter, 

 

In het Financieel Dagblad van vrijdag 10 maart jl. stond dat de Gemeente Rotterdam haar 

aandelenpakket van 31,91% in Eneco gaat verkopen. Eneco is momenteel in handen van 53 

gemeenten waarbij de gemeente Achtkarspelen een belang van minder dan 2% heeft. 

Volgens het jaarverslag over 2015 heeft de gemeente Rotterdam als enige gemeente invloed 

van betekenis op het beleid van Eneco door een overeengekomen uitzonderingspositie.  

 

Verder konden we in het artikel lezen dat de gemeente Den Haag zich ook aan het beraden is 

over de toekomst van Eneco.  

 

Nu de splitsing van Eneco is doorgevoerd, de gemeente Rotterdam zijn aandelen gaat verkopen 

en andere gemeenten ook overwegen om hun aandelen te verkopen vragen wij ons af wat op 

korte termijn de consequenties voor onze gemeente zullen zijn. We hebben dan ook de 

volgende vragen.  

 

1. Is het college op de hoogte van de aandelenverkoop van de gemeente Rotterdam en de 

daarbij gemaakte overwegingen?  

2. Is ons college het eens met het college van de Gemeente Rotterdam dat door de splitsing de 

risico’s nu te groot zijn geworden voor een gemeente?  

3. Wat is de werkelijke percentage van het aandelenbezit van Achtkarspelen? 

4. Wat is de mogelijke verwachte opbrengst van het aandelenpakket van Achtkarspelen?  

5. Wat gaat het college van Achtkarspelen doen als de Gemeente Rotterdam zijn aandelen 

verkoopt?  

 

 

CDA-Achtkarspelen, 

 

 

Gert Terpstra  

 

 


